
Bestuursoverleg Wijkraad Binnenstad/blb
2 september 2024

Aanwezig:
Liesbeth (voorzitter), Marjan, Suzanne, Phili,
Diana, Rob, Marie-Louise, Michiel

Actiepunten per agendaonderdeel:

1. Klimaat en groen inloopkoffie 4 sept Bij Katrien
Doel is om van bewoners te horen en met bewoners te brainstormen hoe zij mogelijke
invulling van klimaatplannen Bossche binnenstad zien.

Ter inleiding korte intro a.d.h.v. notitie Phili op thema: Verbetering klimaat en biodiversiteit
in de stad
Hierbij uitdrukkelijk aandacht voor Klimaataspecten: waterveiligheid, extreme hitte,
extreme droogte en extreme neerslag
Vraag: waar en bij wie leggen wij de door bewoners geformuleerde actiepunten/
wensen/ideeën neer?

Actie ML belt Kinie Lont en een stadsontwerper

- Gemeente heeft zelf bijeenkomst georganiseerd op 13 sept. 14.30 uur: “tegeltjes lichten”.
Phili, Marjan en Rob zijn aanwezig.

2. Toerisme visie
Planning lijkt te zijn dat deze visie door de Raad wordt ‘aangenomen’ in raadsvergadering van
volgende week. Wij constateren dat de formele positie van de Wijkraad niet wordt
gerespecteerd door de gemeente:
Wijkraad is een orgaan dat gevraagd en ongevraagd kan/mag adviseren en in het geval van
de toeristische visie heeft gemeente ons niets gevraagd en is er- gezien het moment van
presenteren- geen gelegenheid geweest om onze visie te geven/ onze achterban te
raadplegen daarover.

Actie Liesbeth : brief naar Gemeenteraad vóór komende raadsvergadering om te wijzen op
onze rol en ook op het feit dat wij gezien de door gemeente gehanteerde tijdsplanning niet in
de gelegenheid zijn geweest onze achterban over dit voor de bewoners belangrijke stuk te
raadplegen.

3. Bereikbaarheid brede binnenstad
18 sept bijeenkomst: Ron en Suzanne gaan daarheen.

Actie beiden Voorbereiding 5 punten en vragen stallen mbt “de knip”, de bushalte en de
rotonde.

4. Wonen en Zorg visie
17 okt visie bespreking: Marjan en Suzanne gaan daarheen, Michiel zo mogelijk ook
Werkgroep wonen is nog niet actief geweest

5. 9 sept 17.30 uur: infobijeenkomst Lage Dieze brug
Diana en Phili gaan daarheen, Ml zo mogelijk ook

6. Update Carnaval
Rob bij 2 bijeenkomsten geweest. Duur van carnaval: wordt niet uitgebreid. Experiment
Uijlenburg wordt in principe voortgezet maar… . Gemeente lijkt van experiment een



vergunningsplichtig ‘evenement’ te willen maken waarbij alle verantwoordelijkheid mbt
veiligheid en handhaving bij vergunninghouder zou worden gelegd. Gemeente wil ook geen
omgevingsdialoog. Wij constateren dat dit in strijd is met de verplichting en taak van de
gemeentelijke overheid om veiligheid en openbare orde te garanderen.

Actie: Rob benadert ondernemers om gezamenlijk een brief te schrijven om bezwaar te
maken tegen deze opstelling van de gemeente en gemeente op haar plichten te wijzen.

7. Update website: Diana en Rob gaan hiermee verder

8. Contact met de leden van de BLB verbeteren: Digitaal exemplaar Wijkgericht op website en
samenvatting tussenvonnis mbt Oude Apotheek (met verwijzing naar vindplaats op
rechtspraak .nl)

Actie Diana: digitale versie Wijkgericht mailen aan leden BLB

Actie Liesbeth: vraagt Annemarie Posset om J&J samenvatting uitspraak voor de website

9. Rondvraag
- Locatie Voor ALV van 2 oktober. Diana informeert of Artemis beschikbaar is en laat dit

zsm weten. Anders ML op zoek naar alternatief
- Inhoud Wijkgericht: Diana en Liesbeth maken overzichtje van onderwerpen die komende

edities aandacht zullen krijgen. In ieder geval verslagje van/ aandacht voor 2de
Schemerlamp concert op de binnenhaven van afgelopen zaterdag

- Stand van zaken rondom (tijdelijke) bushalte ZW vaart: navraag doen bij gemeente op 18
sept.

- Verlichtingsplan aanlichten stadspanden; vanuit gemeente wordt daar aandacht aan
besteed, bewoners willen ook op de hoogte worden gehouden. Dit is in overleg met DB
partners ter tafel gekomen. Marian zoekt verder uit.

- Liesbeth neemt contact op met de beide nachtburgemeesters: hun activiteiten onderwerp
voor ALV ?

Volgende vergadering maandag 16 september. Locatie nog niet bekend.


